
BIJEENKOMST BOMEN TOPAAS, TREMOLIET EN TIJGEROOG 
 

Op 5 september heeft de gemeente Zoetermeer een bewonersbijeenkomst georganiseerd. 
De bomen aan het voetpad grenzend aan Topaas, Tremoliet en Tijgeroog werden besproken. 
De bewonersbijeenkomst was in de vorm van een inloopbijeenkomst. Het doel was om 
bewoners te informeren over het project, hun reacties te verzamelen en vragen van 
bewoners te beantwoorden. Daarnaast konden bewoners een voorkeur doorgeven op 
ontwerp 1 of 2. 

De bewonersbijeenkomst is gehouden in wijkvereniging Rokkeveen. 

Waar: Prismalaan 35 Zoetermeer 

Wanneer: 05-09-2024 

Tijd: 18:00 uur tot 19:30 uur 

Aanwezig: 28 inwoners, een raadslid, een commissielid, 7 ambtenaren (ontwerper, junior 
projectleider, projectleider, communicatie/participatie, wijkregisseur, wijkbeheerder en stagiair 
ontwerp)  

  

De opstelling 

Voor de ingang van het wijkcentrum en bij de ingang van de 
zaal stond een welkomstbanner van de gemeente Zoetermeer.  

De zaal was ingedeeld met twee tafels. Op beide tafels werden 
de ontwerpen gepresenteerd. Op ontwerp 1 stond een rechte 
bomenrij getekend en op ontwerp 2 stond een speelse bomenrij 
(los verband). Op een derde plek in de zaal waren de twee 
ontwerpen opgehangen. 

Doordat er op verschillende plekken in de zaal gesproken kon 
worden over de ontwerpen waren de bewoners goed verspreid 
over de zaal. 

 

Het verloop van de avond 

De eerste bewoners arriveerden om 17.50 uur. Alle bewoners 
werden bij binnenkomst ontvangen door Ellis Klaij en Romy Heidt. 
De namen van de bewoners werden op de aanmeldlijst afgevinkt en 
er werd een reactieformulier overhandigd. Hierbij kregen ze uitleg 
over het gebruik ervan. Vervolgens werd koffie, thee of water 
aangeboden en werden ze uitgenodigd het gesprek aan te gaan met 
de aanwezige projectteamleden.  

 

 

In de zaal krijgen de bewoners de mogelijkheid om aan te sluiten bij één van de tafels of het 
bord en konden zij in gesprek gaan met de aanwezig ambtenaren. Dit waren projectleider 
Stefan de Rijck, junior projectleider Mischa Beij, ontwerper Carole Sturkenboom, 
wijkregisseur Serpil Guzelmansur, Wijkbeheerder Bas Stam en de participatie-
/communicatiemedewerker Ellis Klaij.  



De ambtenaren waren verdeeld over de zaal en gaven een 
toelichting op de ontwerpen en beantwoorden vragen die gesteld 
werden. Ook kregen bewoners uitleg over de verschillende 
selecties van bomen. En op welke manier ze hun mening konden 
achterlaten. 

De eerste meningen werden gegeven over de ontwerpen. Er 
werden veel vragen gesteld over het aantal bomen dat gekapt gaat 
worden. Dit was niet duidelijk vermeld in een eerder gestuurde 
brief. De ambtenaren konden dit uitleggen en de onduidelijkheden 
wegnemen.  

Ook vertelden enkele bewoners het niet eens te zijn met het eerder 
opgestelde advies van de Externe Adviescommissie Bomen. Er 

waren zowel voor- als tegenstanders van de plannen aanwezig.  

Verder werd goed meegedacht over de locaties van sommige bomen op het speelveld. Er 
werd door bewoners gevraagd om donkere plekken op het veld te voorkomen en in een keer 
een leeg beeld te voorkomen. 

De ambtenaren adviseerde om opmerkingen en vragen op te schrijven op de 
reactieformulieren. Ze vertelden ook dat zij op deze avond niks konden toezeggen, maar wel 
de vragen en opmerkingen van de bewoners meenemen in de afwegingen tijdens het 
vervolgproces.  

Er zijn op de avond vijf reactieformulieren ingevuld en ingeleverd. De meeste aanwezigen 
gaven aan het formulier thuis in te vullen en te mailen naar de gemeente. Bewoners hebben 
hardop nagedacht en zijn met elkaar in gesprek gegaan over onder andere de bomen, de 
speelplek en wateroverlast. Hier en daar zijn kleine opmerkingen geplaatst over zaken die 
buiten de scope vallen.  

 
Vervolgproces 
De reactieformulieren die tijdens de inloopavond ingeleverd zijn, 
ingediend zijn via de website DoeMee of per e-mail zijn verstuurd, 
worden gelezen en verwerkt. De vragen worden verzameld en 
voorzien van antwoorden. Dit wordt gedaan in de vorm van een 
tweekolommenstuk. Het tweekolommenstuk wordt eind oktober op 
DoeMee geplaatst en gemaild naar de aanwezigen. 

 


